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ORBIT D131LIMITED WARRANTY
GekoGear® provides a one year limited warranty for all of its products against defects in 

materials and workmanship. During this period, GekoGear® will repair or replace any 

product which proves to be defective. However, GekoGear® will not warrant any product 

which has been subject to improper handling, abuse, negligence, improper installation or 

unauthorized repair. The warranty will not cover products installed with components not 

approved by GekoGear® and products where the sealed assembly trace has been broken. If 

you discover a defect, GekoGear® will, at its option, repair or replace the product free of 

charge, provided you return it during the warranty period with freight charges pre-paid 

to GekoGear®. Before returning any product, you must obtain a Return Merchandise 

Authorization number (RMA). This RMA # must be clearly marked on the outside of the 

package you are returning for warranty service. Be certain to also include your name, shipping 

address (no PO Boxes), telephone number, and a copy of the invoice showing proof of 

purchase in the package.

Disclaimer: Please note that we strongly recommend professional installation of the hardwir-

ing cable. You are free to attempt the installation yourself, however GekoGear and our 

affiliates will not be held liable for any product and vehicle damage, or personal injuries 

sustained by you or others during this installation. 

CUSTOMER SUPPORT
FAQ’s: https://www.mygekogear.com/frequently-asked-questions

Email Support: support@gekogear.com

Telephone Support: Toll Free: (800) 795-6788

9:00AM to 5:00PM PST– Monday - Friday
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ORBIT D131DISCLAIMER
1. Please follow the set-up and usage instructions provided in the printed materi-
als that came with this Dashboard Camera (dash cam) product.

2. Do not install this dash cam in a location that obstructs or reduces the driver’s 
view; ensure your installation complies with the vehicle codes of your state, 
province, territory, or country.

3. Post the required notices of recording to occupants inside the vehicle if voices 
or other information/signals related to in-vehicle activities will be recorded.

4. Do not change the dash cam’s settings or mode of operation while the vehicle 
is in motion.

5. Optional driving warning signals, including any visual or audible alerts, should 
not replace your decision-making and judgment necessary for the safe 
operation of the vehicle.

6. Do not leave the dash cam in a visible spot when no one is inside the vehicle to 
avoid attracting break-ins to steal the unit or other property.

7. Avoid extended exposure of the dash cam to direct sunlight or extreme 
temperatures (either high or low), as these conditions can degrade or damage 
the unit and its normal functionality.



ORBIT D131
8. Examine, check, and verify the dash cam at least every six (6) months, including 
the associated memory cards, to ensure video reception and recording are 
functioning properly. Before each use, verify that the dash cam unit, visible lights, 
and audible sounds are working normally. If there are signs of malfunction or 
non-operation, seek to replace the product immediately and check if it is covered 
under any applicable warranty.

9. The dash cam unit may have additional functionality, such as transmission and 
recording of audio, GPS signals, or other identification information. If you have 
privacy concerns about these features, follow the instructions to disable them.

10. Use the dash cam unit as intended. Do not use the dash cam in a way that is 
illegal, could physically damage the unit, or could cause danger to the safe 
operation of the vehicle or its occupants.

Disclaimer Continued

ATTENTION
1.If your vehicle continues to supply power to the 12-volt cigarette charger after 
being turned off, please unplug the device when your vehicle is parked for an 
extended period to avoid draining the vehicle’s battery.

2.The built-in lithium battery can help save your recorded files even if the power 
is off.

3.To avoid corrupting the recorded files, do not eject the micro SD card immedi-
ately after powering off the device.

4. We recommend using the provided adapter to view the footage on the micro 
SD card.To enable the detection and monitoring functions, the power supply 
must be enabled.
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32GB Micro SD
Card and Adapter

32GB
microSDAdapter

ORBIT D131

WHAT’S INCLUDED

Thank you for purchasing the ORBIT D131 dash camera. This user manual contains 
technical specifications and instructions for use, operate, and install. Please read 
this manual carefully before using.

WHAT’S INCLUDED
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ORBIT D131BUTTONS & PORTS
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1. Adhesive Mount
-  Adhere it to the front windshield to secure it.
2. Angle Adjustment
- Adjust the camera position forward and backward to find the best 
recording angle.
3. Camera Lens
4.  Power Input Port
- Insert the Type-C port into the dashcam, and plug the other end 
into the car’s cigarette lighter socket.The dashcam will then function 
properly.
5. Push/Pull to Insert/Remove
- Push to insert, pull to remove the dashcam. 
6. Power Button and LED 
- Long press for 3 seconds to turn On/Off the camera,When the 
camera is on, the blue indication light here will blink.
7. Micro SD Port 
- Insert the micro SD card into the micro SD card slot on the dash 
cam,Please pay attention to the direction of the memory card once 
inputted and gently  pushed in, you should hear a click.

ORBIT D131BUTTONS & PORTS
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  ORBIT D131SPECIFICATIONS
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2 Megapixels

1920*1080 FHD@ 30fps

No

120° 

F/2.0

MOV

Supported

English, French, Spanish etc

 Up to 128GB

USB C

Super Capacitor

50Hz/60Hz

5V/1A

-20°C - 60°C

-30°C - 70°C

15 - 85%RH

Sensor pixel

Display Screen

Viewing Angle

Aperture

Video Format

Language

Storage

USB Interface

Battery 

Frequency

Power

Operating Temperature

Storage Temperature

Operation Humidity

Video Resolution�

G-Sensor Lock�



EN

08

ORBIT D131INSTALLATION (FRONT CAMERA)

1

Power Cable x1

DO NOT OBSTRUCT YOUR VISION 

Connect to
12V Outlet

Connect & Secure
Power Cable Along
Headliner and A-Pillar
(avoid dangling cable)
 

Securely Afix to Windshield and 
Adjust Angle to Ideal position 

W
IN

DSH
IL

ED

Peel Away
Protective
Film

Choose an
Ideal Position

2

3

4

5

CAUTION: WE ARE NOT RESPONSIBLE FOR ANY DAMAGE
TO THE AIRBAG, OR CAUSED BY IT, DUE TO INCORRECT
PLACEMENT OF THE DEVICE WITHIN THE AIRBAG SAFETY ZONE.

FOR INTERIOR USE ONLY
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ORBIT D131GETTING STARTED

1 Insert MicroSD Card
(32Gb Included)

TO FORMAT CARD
See SETTINGS 

Supports up to
128Gb of microSD memory

2 Turn the Camera ON
(Long-Press Power Button)

Please use a micro SD card with a memory capacity of at least 16GB, Class 
10(up to 128GB).  Ensure you format the microSD card before using it .
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The ORBIT D131 can also be used with "Gekogear"on the i0S App Store/
Google PlayStore, Connect to the Orbit D131 via Wi-Fi, then launch the 
"Gekogear" app to adjust settings or review/download recordings to 
your phone.

After the device is powered on, short press the power button. 
SSID: ORBIT D131  ,WPA2 Password:12345678 
1.Open your smartphone's Wi-Fi connection settings and 
connect to Wi-Fi 
SSID: ORBIT  D131" using the password(Default:12345678).
2. Once your phone is connected via Wi-Fi, open the “Gekogear” app.
3. In the “Gekogear” app, tap the connect   to view the live feed of 
the Orbit D131
4. The app can be used to adjust settings, review & download 
recordings, take pictures and control the camera.

Wi-Fi Connection

Gekogear App (i0S/Android)

ORBIT D131CONNECTION

Get more from your Orbit D131
Download the GekoGear App
For iOS Or Android.



Français

Vision Orbit

Caméra de tableau de bord 1080P Full HD avec WIFI

Guide de l’utilisateur

ORBIT D131
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SOUTIEN
FAQ’s: https://www.mygekogear.com/frequently-asked-questions/ 
Assistance par e-mail: service@mygekogear.com
Assistance téléphonique:
Gratuit: (800) 795-6788
9:00AM to 5:00PM PST Lundi - Vendredi

Gekogear offre une garantie limitée d'un an pour tous ses produits contre les défauts de 
matériaux et de fabrication. Pendant cette période, Gekogear réparera ou remplacera tout 
produit qui s'avère défectueux. Cependant, Gekogear ne garantira aucun produit ayant fait 
l'objet d'une mauvaise manipulation, d'un abus, d'une négligence, d'une mauvaise installa-
tion ou d'une réparation non autorisée. La garantie ne couvrira pas les produits installés avec 
des composants non approuvés par Gekogear et les produits dont la trace d'assemblage 
scellée a été rompue. Si vous découvrez un défaut, Gekogear réparera ou remplacera, à sa 
discrétion, le produit gratuitement, à condition que vous le retourniez pendant la période de 
garantie avec les frais de transport prépayés à Gekogear. Avant de retourner un produit, 
vous devez obtenir un numéro d'autorisation de retour de marchandise (RMA). Ce numéro 
RMA doit être clairement marqué à l’extérieur du colis que vous renvoyez pour le service de 
garantie. Assurez-vous également d'inclure votre nom, votre adresse de livraison (pas de 
boîte postale), votre numéro de téléphone et une copie de la facture montrant la preuve 
d'achat dans le colis.
Avertissement: Veuillez noter que nous recommandons fortement l'installation profession-
nelle du câble de câblage. Vous êtes libre de tenter l'installation vous-même, mais Gekogear 
et nos sociétés affiliées ne pourront être tenus responsables de tout dommage au produit 
et au véhicule, ni des blessures corporelles subies par vous ou par d'autres au cours de cette 
installation.

ORBIT D131GARANTIE LIMITÉE
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1. Veuillez suivre les instructions d'installation et d'utilisation fournies dans les 
documents imprimés fournis avec ce produit de caméra de tableau de bord 
(caméra de tableau de bord).

2. N’installez pas cette caméra de tableau de bord dans un endroit qui obstrue 
ou réduit la vue du conducteur ; assurez-vous que votre installation est conforme 
aux codes du véhicule de votre province, province, territoire ou pays.

3. Affichez les avis d’enregistrement requis aux occupants à l’intérieur du 
véhicule si des voix ou d’autres renseignements/signaux liés aux activités à bord 
du véhicule seront enregistrés.

4. Ne changez pas les paramètres ou le mode de fonctionnement de la caméra 
embarquée lorsque le véhicule est en mouvement.

5. Les signaux d’avertissement de conduite facultatifs, y compris les alertes 
visuelles ou sonores, ne doivent pas remplacer votre prise de décision et votre 
jugement nécessaires à la conduite sécuritaire du véhicule.

6. Ne laissez pas la caméra du tableau de bord dans un endroit visible lorsque 
personne ne se trouve à l'intérieur du véhicule pour éviter d'attirer des cambrio-
leurs pour voler l'appareil ou d'autres biens.

7. Évitez toute exposition prolongée de la caméra embarquée à la lumière 
directe du soleil ou à des températures extrêmes (élevées ou basses), car ces 
conditions peuvent dégrader ou endommager l'appareil et son fonctionnement 
normal.

ORBIT D131AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ
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8. Examinez, vérifiez et vérifiez la caméra du tableau de bord au moins tous les six (6) 
mois, y compris les cartes mémoire associées, pour vous assurer que la réception et 
l'enregistrement vidéo fonctionnent correctement. Avant chaque utilisation, vérifiez 
que la caméra du tableau de bord, les lumières visibles et les sons audibles fonction-
nent normalement. S'il y a des signes de mauvais fonctionnement ou de 
non-fonctionnement, cherchez à remplacer le produit immédiatement et vérifiez s'il 
est couvert par une garantie applicable.

9. L'unité de caméra embarquée peut avoir des fonctionnalités supplémentaires, 
comme la transmission et l'enregistrement de signaux audio, GPS ou d'autres 
informations d'identification. Si vous avez des inquiétudes concernant la confidential-
ité de ces fonctionnalités, suivez les instructions pour les désactiver.

10. Utilisez la caméra du tableau de bord comme prévu. N'utilisez pas la caméra de 
tableau de bord d'une manière illégale, susceptible d'endommager physiquement 
l'appareil ou de mettre en danger le fonctionnement sécuritaire du véhicule ou de ses 
occupants.

1. Si votre véhicule continue d’alimenter le chargeur de cigarette 12 volts après 
avoir été éteint, veuillez débrancher l’appareil lorsque votre véhicule est stationné 
pendant une période prolongée pour éviter de vider la batterie du véhicule.

2. La batterie au lithium intégrée peut vous aider à sauvegarder vos fichiers 
enregistrés même si l'alimentation est coupée.
3. Pour éviter de corrompre les fichiers enregistrés, n'éjectez pas la carte micro SD 
immédiatement après avoir éteint l'appareil.
4. Nous vous recommandons d'utiliser l'adaptateur fourni pour voir les images sur 
la carte micro SD. Pour activer les fonctions de détection et de surveillance, 
l'alimentation doit être activée.

ATTENTION

ORBIT D131Poursuite de l’avis de non-responsabilité
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TROUBLESHOOTING ORBIT D131

Ensure the dash cam is correctly connected to the car charger.
If manually turning on, check if the battery level is too low and needs 
charging. If the problem persists, press the RESET button to restore 
factory settings .

Does Not 
Power ON

Automatically 
Stops Recording 
or Doesn't Loop 
Record

Cycle Recording 
Duration Differs 
from the Setting

Video is Not Clear

Inconsistent 
Footage Quality

Streaks in the 
Image

Device Crashes

The high data demand of HD video may exceed the memory card's 
read/write speed. To avoid this, use a high-speed TF/SD card, such as a 
Class 10 card. If loop recording stops, it could be because the G-sensor's 
clip-locking feature is on, causing the memory card to fill up with locked 
video files. Turn OFF the G-Sensor feature and format the memory card.

Check if the motion detection (Parking Monitor) function is enabled. The 
recording duration in Parking Monitor mode depends on movement 
detection.

Check if the motion detection (Park Monitor) is enabled. The recording 
duration in a Recording quality may vary with lighting conditions, such 
as backlight, direct light, or the intensity of light, which can affect video 
clarity.motion detection mode depends on screen movement.

This may be caused by an incorrect "light source frequency" setting 
under fluorescent lights. Ensure the frequency is set to 50Hz by default.

If the device crashes, press the RESET button to restore factory settings.

Inspect the lens for smudges or fingerprints. Clean the lens surface 
before recording to ensure clarity.



Manuel de l’utilisateur 
x1

Câble d’alimentation x1Orbit D131 x1ENFR

15

Carte Micro SD 
de 32 Go et 

adaptateur x 1

32GB
microSDAdapter

ORBIT D131

CE QUI EST INCLUS

Merci d’avoir acheté la caméra de tableau de bord ORBIT D131. Ce manuel 
d’utilisation contient des spécifications techniques et des instructions d’utilisa-
tion, d’utilisation et d’installation. Veuillez lire attentivement ce manuel avant de 
l’utiliser.

CE QUI EST INCLUS
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ORBIT D131BOUTONS ET PORTS
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1. Support adhésif
- Collez-le sur le pare-brise avant pour le fixer.
2. Réglage de l'angle
- Ajustez la position de la caméra vers l'avant et vers l'arrière pour trouver 
la meilleure angle d'enregistrement.
3. Objectif de l'appareil photo
4. Port d'entrée d'alimentation
- Insérez le port Type-C dans la caméra de tableau de bord et branchez 
l'autre extrémité dans la prise allume-cigare de la voiture. La caméra de 
tableau de bord fonctionnera alors correctement.
5. Pousser/tirer pour insérer/retirer
- Poussez pour insérer, tirez pour retirer la dashcam.
6. Bouton d'alimentation et DEL
- Appuyez longuement pendant 3 secondes pour allumer/éteindre 
l'appareil photo. Lorsque le la caméra est allumée, le voyant bleu ici 
clignotera.
7. Port Micro SD
- Insérez la carte micro SD dans la fente pour carte micro SD de la 
caméra du tableau de bord,Faites attention au sens de la carte mémoire 
une fois insérée et poussez doucement, vous devriez entendre un clic.

ORBIT D131BOUTONS ET PORTS
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ORBIT D131SPÉCIFICATIONS

Pixel du capteur

Écran d’affichage�

Angle de vision

Ouverture

Format vidéo

Language

Entreposage

Interface USB

Batterie

Fréquence

Puissance

Température de fonctionnement

Température d’entreposage

Humidité de fonctionnement

Résolution vidéo

2 Megapixels

1920*1080 FHD@ 30fps

No

120° 

F/2.0

MOV

Pris en charge

Anglais, français, espagnol, etc

 Up to 128GB

USB C

Super condensateur

50Hz/60Hz

5V/1A

-20°C - 60°C

-30°C - 70°C

15 - 85%RH

Verrouillage du capteur G�
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ORBIT D131INSTALLATION (CAMÉRA AVANT)

1

Câble d’alimentation x1

N’OBSTRUEZ PAS VOTRE VISION

Connectez-vous à une 
prise de 12V

Connectez-vous et sécurisez
Câble d’alimentation le long
Garniture de toit et pilier A
(éviter de faire pendre le 
câble)

fixer solidement au pare-brise et
Ajuster l’angle à la position idéale 

PARABRIS

Décoller
Protecteur
Pellicule

Choisissez un
Position idéale

2

3

4

5

ATTENTION : NOUS NE SOMMES PAS RESPONSABLES DES DOMMAGES AU COUSSIN 
GONFLABLE, OU CAUSÉ PAR CELUI-CI, EN RAISON D’UN PLACEMENT DE L’APPAREIL 
DANS LA ZONE DE SÉCURITÉ DU COUSSIN GONFLABLE. 

POUR UN USAGE INTÉRIEUR SEULEMENT
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ORBIT D131POUR COMMENCER

1 Insérer une carte MicroSD 
(32 Go incluse)

POUR FORMATER LA CARTE 
Voir PARAMÈTRES

Prend en charge jusqu’à
128 Go de mémoire microSD

2
Allumez la caméra
(Appuyez longuement sur le bouton 
d’alimentation)

Veuillez utiliser une carte micro SD d’une capacité de mémoire d’au 
moins 16 Go, classe 10 (jusqu’à 128 Go). Assurez-vous de formater la carte 
microSD avant de l’utiliser.
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L’ORBIT D131 peut également être utilisé avec “ Gekogear ” sur l’App Store 
i0S/Google PlayStore, Connectez-vous à l’Orbit D131 via Wi-Fi, puis lancez 
l’application “ Gekogear ”pour ajuster les paramètres ou Examinez ou 
téléchargez les enregistrements sur votre  téléphone.

Une fois l’appareil allumé, appuyez brièvement sur le bouton 
d’alimentation.
SSID : ORBIT D131 ,WPA2 Mot de passe:12345678
1.Ouvrez les paramètres de connexion Wi-Fi de votre téléphone 
intelligent et connectez-vous au Wi-Fi
SSID: ORBIT D131" en utilisant le mot de passe (par défaut: 12345678).
2. Une fois votre téléphone connecté via Wi-Fi, ouvrez l’application 
“Gekogear ”.
3. Dans l’application « Gekogear », appuyez sur la connexion pour voir 
le flux en direct de l’Orbit D131
4. L’application peut être utilisée pour ajuster les paramètres, examiner 
et télécharger des enregistrements, prendre des photos et contrôler la 
caméra.

Connexion Wi-Fi

Gekogear App (i0S/Android)

ORBIT D131CONNEXION

Tirez le meilleur parti de votre Orbit D131
Téléchargez l’application GekoGear
Pour iOS ou Android.
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DÉPANNAGE ORBIT D131
Assurez-vous que la caméra de tableau de bord est correctement 
connectée au chargeur de voiture. Si vous allumez manuellement, 
vérifiez si le niveau de la batterie est trop faible et doit être rechargé. Si le 
problème persiste, appuyez sur le bouton RESET pour rétablir les 
paramètres d’usine 

Ne fait pas
Mise sous tension

Arrête automa-
tiquement 
l’enregistrement ou 
n’enregistre pas en 
boucle

La durée de 
l’enregistrement du 
cycle diffère du 
réglage

La vidéo n’est pas 
claire

Qualité de séquence 
incohérente

Des stries dans 
l’image

Pannes de l’appareil

La demande élevée de données de la vidéo HD peut dépasser la vitesse 
de lecture/écriture de la carte mémoire. Pour éviter cela, utilisez une carte 
TF/SD haute vitesse, comme une carte de classe 10. Si l’enregistrement en 
boucle s’arrête, c’est peut-être parce que la fonction de verrouillage du 
capteur G est activée, ce qui fait que la carte mémoire se remplit de 
fichiers vidéo verrouillés. Désactivez la fonction G-Sensor et formatez la 
carte mémoire.

Vérifiez si la fonction de détection de mouvement (moniteur de 
stationnement) est activée. La durée de l’enregistrement en mode 
Moniteur de stationnement dépend de la détection de mouvement.

Vérifiez si la détection de mouvement (moniteur de stationnement) est 
activée. La durée d’enregistrement dans un Qualité d’enregistrement peut 
varier en fonction des conditions d’éclairage, telles que le contre-jour, la 
lumière directe ou l’intensité de la lumière, ce qui peut affecter la clarté de 
la vidéo.

Cela peut être dû à un mauvais réglage de la “ fréquence de la source 
lumineuse ” sous les lampes fluorescentes. Assurez-vous que la 
fréquence est réglée à 50 Hz par défaut.

Si l’appareil tombe en panne, appuyez sur le bouton RESET pour rétablir 
les paramètres d’usine .

Inspectez la lentille pour détecter les taches ou les empreintes digitales. 
Nettoyez la surface de l’objectif avant d’enregistrer pour assurer la clarté.


